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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 
Zitting van 13 november 2018

Dienstverlening - Ontvangst

3 2018_B&W_00485 Nota van antwoord: raadsvragen VVD regionale 
samenwerking

Samenstelling:

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
Verantwoordelijke Pfh. wethouder B. Harmsma.

De fractie van de VVD heeft schriftelijke vragen gesteld over de regionale samenwerking. Hieronder 
worden deze vragen beantwoord.

1. Kan het college aangeven welke stappen de afgelopen maanden al ondernomen zijn om 
de regionale samenwerking te intensiveren?

De afgelopen maanden hebben we ons bestuurlijk gepresenteerd en onze ambities t.a.v. regionale 
samenwerking kenbaar gemaakt zowel bij de provincie Overijssel, omliggende gemeenten en binnen 
de Regio Zwolle. Dit met als doel om onze agenda af te stemmen met de regio en kansen te 
verkennen. De gemeente was o.a. gastheer voor de gehouden werkconferentie voor 
portefeuillehouders EZ op 20 september jl. Naast een kennismaking met de portefeuillehouders 
economie een ultieme kans om Steenwijk te etaleren als sterk merk in de regio. Tevens was Steenwijk 
één van de vier plaatsen in de regio waar de Regio Zwolle  estafette werd georganiseerd. 

Wij zijn lid geworden van de Bedrijvensociëteit A37. De doelstelling hiervan is het bevorderen van de 
economische ontwikkeling in de regio en het stimuleren van het zakelijk verkeer tussen de leden door 
middel van informele en persoonlijke contacten. Deze doelstelling past uitstekend bij onze ambities.

2. Zijn er al concrete winstpunten te benoemen uit deze regionale samenwerking?

In korte tijd is er al veel bereikt. Het in korte tijd opgestelde bidbook land van Weerribben en Wieden 
draagt bij aan het verwezenlijken van onze regionale ambities. Met steun van de provincie Overijssel 
én de Regio Zwolle is deze regiodeal ingediend. De financiële kansen zijn bij de provincie verkend.

Onze ambities t.a.v. de Human Capital Agenda hebben we verwoord en we hebben op ambtelijk 
niveau een verbindende rol in de subregio (Meppel, Staphorst, Westerveld). Er is meer capaciteit 
ingezet om deze ambities te realiseren. Uiting van onze aspiraties op dit vlak heeft geleid tot een 
functie in de vorm van secretaris bij het ambtelijk kernteam Human Capital Agenda Regio Zwolle. We 
zitten hierdoor "dicht bij het vuur". 

Overigens beperkt onze samenwerking zich niet tot de regio Zwolle. Bestuurlijk zijn we actief in Den 
Haag en hebben we ons bijvoorbeeld samen met de gemeente Amsterdam gepresenteerd op de 
toeristische top in Deventer. Onze ambities om de toerist meer te spreiden over het gebied met de 
uitvoering van het bidbook zijn daar succesvol weergegeven. 
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3. Welke toekomstige stappen wil het college het komend half jaar nemen om de 
regionale samenwerking nog verder te intensiveren en met welke 
resultaatsverwachtingen?

Wij spannen ons in om de komende periode een koppositie in te nemen in de regionale 
samenwerking. We willen Steenwijkerland positioneren als sterk merk in de regio. Dit doen wij langs 
drie sporen.

 Ten eerste profilering. Als eerste stap wordt in november de week van de ondernemer 
georganiseerd. In deze week presenteren wij onze economische ambities. Op de 
bedrijvenpromotiedag organiseren wij een netwerklunch voor de regio over de Human Capital 
Agenda en de voorzitter van MKB Nederland, Jacco Vonhof is aanwezig.

 We richten ons ten tweede op financiële kansen. Het eerder genoemd bidbook is ultiem 
voorbeeld om rijks- en provinciale middelen te verkrijgen voor de uitvoering van onze 
ambities. We stemmen regionaal onze dossiers af en verkennen ten volle de 
subsidiemogelijkheden.

 Het derde spoor is kennis & expertise.  Wij willen ons regionaal etaleren als gemeente die zich 
onderscheidt in de slimme innovatieve maakindustrie. Samen met het ondernemersplatform 
gaan we hiermee aan de slag. Om stappen te kunnen maken rond duurzaamheid en 
bijvoorbeeld kansen voor  circulaire economie willen we niet zelf het wiel uitvinden, maar 
gebruik maken van in het land aanwezige kennis en expertise. Dit om partijen te verleiden, 
ons te inspireren en investeringsprogramma’s op te zetten die ons regionaal  onderscheiden.

Vervolg
Uitwerking vindt plaats binnen het bestuursprogramma Werk aan de winkel.

Bijlagen
1. Schriftelijke vragen VVD mbt regionale samenwerking.pdf



 Schriftelijke vragen mbt Regionale Samenwerking 

Giethoorn, 9 oktober 2018 

De VVD-fractie is van mening dat een goede regionale samenwerking van groot belang is. Een goede 
samenwerking voor vraagstukken die groter zijn dan onze gemeente, zodat Steenwijkerland weer 
een goede ontwikkelpositie in de regio krijgt. Omdat de regionale samenwerking de afgelopen 
collegeperiode ons inziens was weggezakt en kansen niet verzilverd werden hebben we hier zelfs een 
belangrijk punt van gemaakt in de verkiezingen. De VVD-fractie was dan ook verheugd dat dit punt in 
het coalitieakkoord is opgenomen, waarbij een sterke (boven)regionale samenwerking en het 
stimuleren van de samenwerking tussen arbeidsregio, onderwijs en bedrijven een belangrijke 
prioriteit wordt genoemd. 

Nu het college een half jaar aan de slag is h heeft de VVD-fractie de volgende vragen op dit punt: 

1. Kan het college aangeven welke stappen de afgelopen maanden al ondernomen zijn om de 

regionale samenwerking te intensiveren? 

2. Zijn er al concrete winstpunten te benoemen uit deze regionale samenwerking? 

3. Welke toekomstige stappen wil het college het komende half jaar nemen om regionale 

samenwerking nog verder te intensiveren en met welke resultaatverwachtingen?  

 

Graag vernemen wij uw reactie, 

 

Met vriendelijke groet, 

Fractie VVD Steenwijkerland 
Miriam Slomp-Dekkers 
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